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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 09 decembrie 2020, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

         La orele 13.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 

Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare, care s-a desfășurat prin mijloace 

electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți pe platforma on-line 29 

de consilieri județeni, fiind absenți domnișoara consilier județean Diana-Elena 

Eftene și domnii consilieri județeni Adrian-Dumitru Bughiu, Bogdan-Angelin 

David, Marius-Dorel Postelnicescu și Manuel Tică, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 

Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 

dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 

Publică Locală. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Stimați colegi, bună ziua. Este clar că în situații 

excepționale suntem obligați să luăm măsuri excepționale, sigur că da. 

Precizările acestea erau importante. Facem tot ce putem.  Poate ne întrebați de 

eforturile pe care le facem pentru a identifica și sumele de bani necesare pentru a 

găsi finanțare pentru tot ce ne-am propus să rezolvăm în această perioadă. 

Începem cu prezența. Mînzînă Ion prezent. 

Dl Bughiu este la CNSU, o ședință foarte importantă și acolo, legată tocmai de 

această problemă  a Covidului. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Cîrstea Adrian Ștefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  
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Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ivan Marius-Bogdan ? 
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Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan - Vreau să fac o precizare, mi s-a 

transmis aici să deschid camera, eu sunt în spital, chiar nu o deschid. O să merg 

așa cu camera deschisă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumim, domnule Bogdan Ivan, atât 

dumneavoastră cât și dna Nicolescu Tatiana aveți tot sprijinul nostru. Și dânsa 

este la această ora tot în aceeași situație. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan - Vă mulțumesc pentru înțelegere. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   -Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Popa Florentin-Marius. 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan - Dl Postelnicescu este și dânsul aici.  

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Sănătate din partea noastră. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl  Tudose Nicolae?  

Dl consilir județean Nicolae Tudose  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Stimați colegi avem 5 puncte pe ordinea de zi.  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David - Bogdan David prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumim, domnule David. Dacă sunteți de 

acord  cu proiectul ordinii de zi. Toată lumea de acord. Intrăm în ordinea de zi. 

 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2020 - 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

La acest proiect de hotătâre propun următorul amendament în sensul 

alocării Spitalului Leordeni a sumei de 112 mii lei pentru realizarea instalației de 

stocare și vaporizare oxigen medical lichid necesar punerii în funcțiune a 

instalației de distribuire a oxigenului medical la paturile pacienților astfel încât 

se modifică anexele 1, 2 și 3 la proiectul de hotărâre. Dl Clipici înainte de 

ședință v-a stat la dispoziție cu explicații. Dacă mai aveți întrebări? Înțelegem cu 

toții importanța alocării acestei sume pentru Spitalul Leordeni în situația dată și 
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vă propun spre aprobare aceste proiect de hotărâre cu amendamentul acesta. 

Cine este împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc mult. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 38. 

 

   - II  - 

 

       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea listei cu beneficiarii de burse în anul şcolar 2020 – 2021.   - Dl 

Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Se abține cineva? Cine este împotrivă ?  Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 39     

 

 

- III  - 

 

       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

acordarea de sprijin financiar unităților de cult din județul Argeș, în anul 2020.  - 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Se abține cineva? Cine este împotrivă ?  Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 40. 

 

   - IV  - 

 

       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

emiterea acordului prealabil în favoarea Unității Administrativ Teritoriale 

Bălilești pentru folosința terenului din zona de siguranță a drumurilor județene DJ 

732 și DJ 732 A, pe care se va amplasa rețeaua de distribuție a gazelor naturale 

aferentă obiectivului de investiții ”Înființare sistem inteligent de distribuție gaze 

naturale în comuna Bălilești, județul Argeș“, a autorizației de amplasare și/sau de 

acces, precum și aprobarea Contractului–cadru de amplasare și/sau acces în zona 

drumurilor publice - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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Stimați colegi, la acest proiect de hotărâre cu privire la denumirea 

obiectivului de investiții se va renunța la sintagma “inteligent” atât în ghidul 

proiectului de hotărâre cât și în articole și anexe astfel încât aceasta se va 

denumi ,,înființare sistem de distribuție gaze naturale în comuna Bălilești, 

județul Argeș”. Deci renunțăm la cuvântul inteligent. Cu acest amendament, 

voturi împotrivă?  Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

 

           Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 41. 

 

                                                   - V  - 

 

       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții 

,,Modernizare DJ 703 B Costești (DN 65A) - Șerbănești (DJ 659), KM 60+325- 

68+783, L = 8,458 km, la Costești și Rociu.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

            

Vă invit și pe dumneavoastră pe acest drum, nu vom face o inaugurare 

oficială, rămâne ca cetățenii beneficiari să vadă dacă, într-adevăr, ne-am făcut 

treaba. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu - Dacă permiteți discuții, domnule 

Președinte ? 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Vă rog! 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu - Am fost deja pe acest drum încă de 

la stadiul la care se adăugau niște lucrări pentru șanturi și de umplere a 

acostamentului, cum se spune, de aducere la nivel. Într-adevăr, ar fi bine să 

arate, dacă se poate, toate drumurile județene așa. Pe lângă faptul că felicit 

executivul pentru investiție pe cei care au fost înainte în consiliul județean, aș 

avea de făcut totuși câteva remarci. 1. V-aș ruga să apelați la colegii care vă sunt 

subordonați pe partea de executive, să formuleze proiectele de hotărâri în așa fel 

încât un cetățean care intră pe site-ul Consiliului Județean Argeș și vede că 

aprobăm o modificare de deviz, să înțeleaga cu ce suma s-a modificat, de la ce 

sumă s-a plecat și așa mai departe. 

2. Și eu am primit niște note de constatare la care se face referire în raportul 

atașat însă nu aveau prevăzute sume, nu aveau prevăzute decât niște cantități 

generice și aș ruga sub acest aspect să existe o mai mare transparență , o mai 

bună prezentare ca noi consilierii să știm ce votăm atunci când cititm în prima 
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faza niște proiecte de hotărâri și actele atașate. Am discutat în acest sens și cu 

dna Alisa Ciobanu, care mi-a pus la dispoziție niște documente. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Și eu vă mulțumesc domnule consilier. Sigur că da, 

suntem deschiși la colaborare și să știți că acest drum este un drum aprobat prin 

PNDL2. Cu aceste fiind spuse stimați colegi, voturi împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Ședința a luat sfârșit. Dumnezeu să vă dea sănătate și colegilor 

noștri, care se află la această oră în spital. 

 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

         S-a adoptat Hotărârea nr.42. 

 

 

           Şedinţa s-a încheiat la ora 13.30.   

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Ion MÎNZÎNĂ 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


